
 

Agenda Openbare Vergadering 
 

Maandag 13 mei 2023  
Aanwezig: Joop van Burk, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Henry van Furstenberg, Cecilia Gudrun 

Kollerics, Mariska van Huissteden, Karin Keur, Son Koper, Marc Vooges en Ingrid van Tienhoven. 

Afwezig met kennisgeving: Maria Heijne. 

 

1. Opening vergadering.  
 

2. College en raadvoorstellen schrijven. 
Training door Ineke van der Aar (lid Adviesraad SD Zandvoort). 
De sheets zullen de leidraad zijn bij het schrijven van een advies. 
De gepresenteerde sheets worden naar de secretaris gestuurd. Zij zal ze 
verspreiden onder de leden.  

 
3. Concept Informatienota Diversiteit en Inclusie. 

Concept Samen sterk: De kracht van verschil. Diversiteit en inclusie in 
Zandvoort (zie 2 bijlagen) 
Toelichting Rudolf Roedema 

• Een toezegging tijdens de behandeling van het Regenboogbeleid 
2022-2025 op  7 februari 2022 en het ongevraagde advies van de 
Adviesraad zijn aanleiding geweest om deze informatienota op te 
stellen.  

• Aan alle afdelingen van de gemeente Zandvoort is gevraagd wat er 
al op toegankelijkheid gebeurt en aan te geven wat de speerpunten 
zijn voor een extra inzet op dit onderwerp. 

• Het doel is om het lokale inclusiebeleid bij meerdere afdelingen te 
beleggen, zodat het een integraal onderdeel van het beleid wordt. 
Het risico om de verantwoordelijkheid bij één afdeling te beleggen 
is dat er dan niet genoeg aandacht aan wordt besteed. 

• De kern van het inclusieverhaal is dat mensen met een beperking 
overal terecht kunnen in Zandvoort. 

• Vanuit de Adviesgroep wordt aangegeven dat de informatienota 
een overzicht geeft wat de stand van zaken nu is maar nog 
onvoldoende aangeeft : waar gaan we concreet aan werken. Een 
echte actielijst, met een planning ontbreekt. Dit wordt wel 
geadviseerd in de handleiding van de VNG over Toegankelijkheid. 
Ook wordt wat de gemeente werkelijk wil bereiken niet duidelijk 
gemaakt.  



 

• Er is een voornemen om een klankbordgroep te vormen die een 
actielijst gaat formuleren. Maar uit wie de klankbordgroep moet 
bestaan wordt niet weergegeven. Bij het vormen van een 
klankbordgroep is het belangrijk om duidelijk te zijn wat de 
gemeente doet met het resultaat van de participatie, 
overeenkomstig de aangenomen participatienota.   

• Voor het uitvoeren van een goede actielijst op fysieke 
toegankelijkheid zullen ook extra budgetten moeten komen. 

• Komt er nu bij de herstructurering van Noord inclusie voor in de 
gemaakte plannen? 

• Er wordt in kader van toegankelijkheid door de gemeente nu 
gekeken naar strandopgangen en blinde geleide paden. De 
provincie doet een onderzoek naar bereikbaarheid 

• In het HIOR (basis voor inrichten van de openbare ruimte) staan 
zaken zoals een busstation toegankelijk maken voor mensen met 
een beperking. De vraag is wie heeft er aandacht voor de extra en 
specifieke richtlijnen.  

• Ook in de omgevingsvisie Zandvoort wordt er aandacht aan 
toegankelijkheid besteed. 

• Op 27 mei om 15.00 uur vindt er een gesprek plaats tussen de 
burgemeester en leden van de Adviesraad over deze 
informatienota.  
. 

4. Voorstel organiseren Participatieprijs (zie bijlage)   
• Aan alle leden de vraag om een aansprekende naam te vinden voor 

deze prijs. Binnen twee weken max. 3 ideeën per persoon 
toesturen naar de secretaris. 

• Het is voor een brede doelgroep. Men kan denken aan scholen, 
buurtgroepen, individuen, individuen, bedrijven. De vraag die nog 
beantwoord moet worden is of initiatieven die al subsidie 
ontvangen ook mee mogen doen. 

• Maria Heijne, Beatrijs Aukema en Ingrid van Tienhoven stellen als 
vervolg op het document wat er nu ligt een document op waarin 
wordt aangegeven welke acties er wanneer moeten plaatsvinden 
en wat de Adviesraad doet en wat Pluspunt doet. Dit bespreken we  
10 juni in de vergadering van de Adviesraad 

• Nagevraagd moet worden of er kosten verbonden zijn aan de 
taken die Pluspunt verricht.  

• Ingrid regelt bovenstaande afspraak. 
 
 



 
 

 
5. Vastellen concept verslag 8 april, Actielijst en doen van 

mededelingen (zie bijlagen) 
• Het concept verslag wordt vastgesteld zonder wijzigingen. 
• Op één na zijn alle actie, die op de Actielijst staan, uitgevoerd. 
• Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema en Cecilia Gudrun Kollerics 

gaan voor een tweede periode van vier jaar in de Adviesraad. Het 
college heeft positief besloten over deze verlenging.  

• Besloten wordt om voorbereidingen te treffen om 2 nieuwe leden 
voor de Adviesraad te werven. Het lijkt logisch hiermee de 
werkgroep Zorg/Wonen/Welzijn/Inclusie te versterken. Ingrid zal 
hiervoor het bestaande profiel verspreiden. We streven naar 
verjonging bij het vinden van nieuwe leden. Er wordt sowieso een 
advertentie geplaatst maar ook wordt aan een ieder gevraagd in 
het eigen netwerk te kijken of er geschikte kandidaten zijn. Voor 
eind dit jaar willen we de nieuwe leden welkom heten. 
 

 
6. Presentatie per werkgroep over stand van zaken 

• De werkgroep Jeugd heeft een gesprek gehad met de directeur en 
de jongerenwerker van Pluspunt over het Zandvoortse model.  

• Leden van de werkgroep Jeugd hebben een afspraak met 
wethouder Lars Carree op 22 mei 2024. 

• Er is een advies uitgebracht over de Concept Verordening Jeugd. 
De adviezen worden regionaal verzameld.  

• Op 11 juni s ’avonds nemen leden van de werkgroep 
Zorg/Wonen/Welzijn/Inclusie deel aan een gesprek samen met 
leden van de Participatieraad met betrokken ambtenaar over de 
basis voor Cliëntervaringsonderzoek. De vergadering vindt plaats 
bij Pluspunt. 
 

7. De nota van Beantwoording, met daarin het antwoord op het advies 
van de Adviesraad van de Adviesraad Sociaal Domein. (Bijlage 
Paragraaf 2.2 uit Beleidsplan Participatie samen aan de slag. 

Vergadering BenW besluiten 16-04-2024 Gemeente Zandvoort (raadsinformatie.nl) 
De duidelijkheid van de beantwoording wordt op prijs gesteld door de 
Adviesraad. Het gebruikte format hiervoor is erg inzichtelijk. Ingrid 
probeert intern te regelen dat dit format standaard wordt gebruikt voor 
een terugkoppeling aan de Adviesraad 
 

https://zandvoort.raadsinformatie.nl/vergadering/1230097


 
8. Rondvraag 

• Cecilia Gudrun Collerics meldt dat het beter gaat met 
Regiovervoer.  


